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Protokół Nr X/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 czerwca 2007 roku 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiaka. 
Stwierdził iż obecnych jest 11 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sekretarza obrad zaproponował radnego 
Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. Wniosków do porządku 
obrad nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad sesji ( w załączeniu do protokołu). 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. (materiał 
stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 4 
Radny T.Styczeń 
- podziękował radnym powiatowym za remont drogi do Zagórza, poprosił o 
odziarnienie drogi do Piołunki. 
Radny Z.Konieczny 
- mieszkańcy Klimontowa proszą o remont mostu w kierunku Kozłowa. 
Radny W.Tabor 
- prosiłem o dreny na drogę na wjazdy o przekroju Ø 50, proponuję wykonać to 
dzieląc koszty po 50%, 
- co dalej w sprawie wykupu działki, 
- proszę wystąpić do p. Majchrowicza o wycinkę zarośli. 
Radny Z.Sobota 
- droga w Zielonkach została zamulona razem z mostkiem, 
- zgłaszałem zabezpieczenie zawalającej się studni w Zielonkach k/przystanku 
szkolnym. 
Radny J.Strzelec 
- kiedy będą robione drogi powiatowe w Czepcu i Przełaju Czepieckim, 
- zwrócił się o przystanek dla dzieci, 
- uregulować oświetlenie uliczne w Przełaju, 
- na zakręcie drogi Przełaj – Podlesie – Łany brak widoczności . 
Pan Przewodniczący 
- zabezpieczyć rów na ul. Bąkowskiej k/Kowalkowskiego oraz budynek starego młyna 
w Rynku, 
- wyciąć chaszcze przy płocie Bazy, 
- wyciąć barszcz Sosnowskiego. 
Radny Z.Adamski 
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- mieszkańcy proszą o utwardzenie przejścia k/ Bazy, ludzie po deszczu się brudzą, 
- prośba aby furtki na Bazie były dłużej otwarte, 
- zebrać namulony piach na poboczach w Sosnowcu, 
- podnieść wyżej kable telefoniczne. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił Pana Andrzeja Banaśkiewicza współautora Studium Uwarunkowań i 
Kierunków Zagospodarowania gminy Sędziszów. 
Pan A.Banaśkiewicz 
- wcześniej musimy przyjąć listę zgłoszonych uwag, uwagi nie uwzględnione w 
Studium muszą być głosowane oddzielnie zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza. 
Radny J.Psonak 
- jest Zarządzenie Burmistrza to niech tak zostanie. 
Pan A.Banaśkiewicz 
- jest to zgodne z wymogami, Burmistrz przyjmuje uwagi lub nie a Rada zgodnie z 
ustawą głosuje czy się zgadza czy nie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli zaczniemy wyznaczać już w Studium drogi po prywatnym terenie to musimy je 
wytyczać na nasz koszt. 
Pan A.Banaśkiewicz 
- na etapie studium nie wyznacza się dróg ale uchwalenie Studium umożliwia 
uzupełnienie układu komunikacyjnego. 
Pan Burmistrz 
- wszystko jest możliwe ale nie na koszt gminy na etapie Studium i Planu. 
Pan A.Banaśkiewicz 
- myśmy bardzo szczegółowo rozpatrywali zgłoszone uwagi ale przy skali Studium nie 
ma możliwości wszystkich ująć. 
Następnie odczytywał nie uwzględnione uwagi z Zarządzenia Burmistrza a 
Przewodniczący poddawał pod głosowanie z zapytaniem kto jest za nie 
uwzględnieniem? 

1. Złożonej w dniu 03.04.2007 przez Kasperczyk Sylwię dotyczącej wyznaczenia 
drogi dojazdowej do działki 301 w Krzelowie – Czekaju, ponieważ na rysunku 
studium nie wyznacza się dróg wewnętrznych a ustalenia studium umożliwiają 
uzupełnienie układu komunikacyjnego. 

     głosowanie  
     10 głosów – za –  
     1 głos – wstrzymujący się 
2. Złożonej w dniu 10.04.2007 przez Janusza Brożka dotyczącej oznaczenia 

wyrobiska po eksploatacji piachu i „dzikiego wysypiska śmieci na działce 
1535/1 w Jeżowie, ponieważ działka jest w studium pod zalesienie RZ i w 
studium nie oznacza się dzikich wysypisk”. 

     głosowanie 
     9 głosów – za 
     2 głosy – wstrzymujące się 
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3. Złożonej w dniu 26.04.2007 przez Piotra Muszyńskiego dotyczącej 
zlikwidowania połowy działki 784 w Tarnawie od strony północnej pod 
zalesienie, ponieważ działka jest położona w kompleksie gleby IVa i IV b. 

     głosowanie 
     12 głosów – za 
4. Złożonej w dniu 27.04.2007 przez Krzysztofa Paliborka dotyczącej 

wyznaczenia drogi wewnętrznej na działce 121 w Sędziszowie, ponieważ na 
rysunku studium nie wyznacza się dróg wewnętrznych, a ustalenia studium 
umożliwiają uzupełnienie układu komunikacyjnego. 

     głosowanie 
     11 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się 
5. Złożonej w dniu 02.05.2007 przez Bugałę Romana dotyczącej wpisania działki 

budowlanej wydzielonej z działki 345 w Czekaju, ponieważ zgodnie z 
ewidencją jest to działka leśna , w studium obszar ZL. 

     głosowanie 
     7 głosów – za 
     5 głosów – wstrzymujących się 
6. Złożonej w dniu 02.05.2007 przez Kasperczyka Leszka dotyczącej 

przekształcenia dziełek 337, 338 w Krzelowie, ponieważ działki położone są na 
terenach zagrożonych zalaniem wodami powodziowymi. 

     głosowanie 
    10 głosów – za 
    2 głosy – wstrzymujące się 
7. Złożonej w dniu 02.05.2007 przez Sylwię Kasperczyk dotyczącej wyznaczenia 

drogi dojazdowej do działki 301 w Krzelowie – Czekaju, ponieważ na rysunku 
studium nie wyznacza się dróg wewnętrznych, a ustalenia studium pozwalają 
na uzupełnienie układu komunikacyjnego. 

8. Zgłoszonej w dniu 02.05.2007 przez Sylwię Kasperczyk dotyczącej 
przekształcenia działki 343/2 w Krzelowie – Czekaju, ponieważ działka jest na 
terenach zagrożonych zalaniem wodami powodziowymi. 

     głosowanie 10 głosów – za 
     1 głos – przeciw 
     1 głos – wstrzymujący się 
9. Złożonej dniu 02.05.2007 przez Krzysztofa Leletko dotyczącej wpisania terenu 

zabudowanego i ogrodzonego użytkowanego przez jednego i tego samego 
wnioskodawcę na działkach 349, 350, 251 w Czekaju, ponieważ działki 
położone są na terenach zagrożonych zalaniem wodami powodziowymi. 

     głosowanie 
     10 głosów – za 
     2 głosy – wstrzymujące się 
Radny J.Strzelec 
- czy jeśli uchwalimy studium to dalsze uchwalenie o planie rozwoju Krzcięcic 
będzie możliwe. 
Pan A.Banaśkiewicz 
- centra wsi zostały ujęte. 
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Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania gminy Sędziszów. 
Radny W.Tabor 
- zapytał na jaki okres wystarczy Studium? 
Pan A.Banaśkiewicz 
- nie ma okresu na jaki potrzeba, jeśli będą inne potrzeby to się zmieni. Gdyby 
pojawił się kluczowy inwestor gmina może wystąpić o zmianę punktową. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę o Studiu pod głosowanie 
Głosowanie 12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                           uchwała Nr X/96/2007 
Ad. 6 
Pan K.Chmaruk 
- odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju wsi Krzcięcice. 
Radny J.Strzelec 
- poprosił o dokładne objaśnienie czego dotyczy 2 i 3 pkt. 
Pan K.Chmaruk 
- pierwszy punkt dotyczy zadań które chce robić ksiądz, drugie dotyczy budynków 
komunalnych, strażnicy, łącznika przy szkole gdzie można zrobić np. siłownię, 
komputery, pomieszczenie dla KGW a trzeci to boisko, plac zabaw. Będziemy się 
starać robić takie inwestycje aby w przyszłości nie ponosić kosztów tak jak w 
Mstyczowie gdzie musieliśmy zatrudnić pracownika. 
Radny Z.Gładki 
- jestem za przyjęciem tego projektu ale chciałbym wiedzieć co z Łownią? 
Pan Burmistrz 
- w pierwszej kolejności robimy Łownię, następnie jest Gniewięcin i dopiero 
Krzcięcice. 
Radny Z.Gładki 
- w programie był Mstyczów, Łowinia, Gniewięcin i Pawłowice, nie wiem 
dlaczego nie ma Pawłowic a są Krzcięcice. 
Pan Burmistrz 
- Pawłowice też są brane pod uwagę, tam najważniejsze jest zorganizowanie 
budynku dla KGW, które jest najprężniejsze w gminie, musimy znaleźć budynek 
lub niewielki wybudować. 
Radny S. Łazarski 
- składam wniosek aby zaplanować kolejno wszystkie wsie. 
Pan Burmistrz 
- przez cykl realizacji programu PAOW max możemy zrealizować 4 wnioski, może 
być problem z takimi wsiami jak Przełaj czy Przełaj Czepiecki. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie Planu rozwoju wsi Krzcięcice. 
Głosowanie 
11 głosów – za                     uchwała Nr X/97/2007 
Ad. 7 
Pan K.Chmaruk 
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- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z urządzeń na Bazie 
TKR w Sędziszowie przy ul. Sportowej. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                    uchwała Nr X/98/2007 
Radny J.Psonak 
- korzystanie z kortu jest za darmo, opłata jest za rezerwację na konkretną godzinę. 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci i obwodów szkół 
podstawowych prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Radny J.Strzelec 
- dlaczego dzieci z Podsadka należą do obwodu Nr 2 a po drodze jest szkoła w 
Mstyczowie, czy to jest ekonomicznie? Nie chcę nikomu ubliżać ale budynek SP 
Nr 2 nie spełnia wymogów. 
Pani A.Skiba 
- jest to sankcjonowanie stanu zmian w Zielonkach, pozostałe rzeczy zostają jak 
były. 
Radny J.Strzelec 
- proszę wyliczyć dowóz z Podsadka do SP Nr 2, jakie ponosimy koszty. 
Radny Z.Konieczny 
- Podsadek od Nr 31 do końca jest do obwodu Nr 2, autobus wozi dzieci do 
Mstyczowa proszę o wizję lokalną. Nr 31 jest na górce te dzieci chodzą do 
Mstyczowa. 
Pani A.Skiba 
- jest to ten sam obwód od 1999 roku, my dzisiaj nic nie zmieniamy. 
Pani Sekretarz 
- ustalenie obwodów szkół jest kompetencją Rady Miejskiej, są one potrzebna do 
kontroli spełniania obowiązku szkolnego przez dyrektorów i droga do organizacji 
dowozu uczniów. Wolą rodziców jest to że pośle dziecko gdzie zechce. Zmianę 
stopnia organizacyjnego w Klimontowie przeżyliśmy bardzo boleśnie, był strajk , 
społeczność Klimontowa, Klimontówka i Podsadka nie wyraziła zgody aby dzieci 
były w obwodzie Mstyczowa. Jeśli Państwo zechcecie zmienić powstanie ferment 
w środowisku jeśli nie będzie konsultacji z rodzicami. Wtedy rodzice wyrazili 
zgodę na włączenie do obwodu SP Nr 2. 
Radny Z.Konieczny 
- dzieci z Podsadka od Nr 1 do 30 są dowożone do Mstyczowa. 
Radny J.Strzelec 
- obwód jest inny a dzieci chodzą do Mstyczowa, a może 1 dziecko jest wiezione 
do Sędziszowa. Wtedy Dyrektor SP w Mstyczowie źle się zachował wobec 
rodziców i poszła kontra z ich strony. 
Wnioskuję aby rozmawiać z rodzicami a uchwałę dzisiaj odłożyć. 
Pan Burmistrz 
- zapytał Panią Dyrektor SP Mstyczów jaka jest sytuacja, czy jest potrzeba zmiany 
obwodu? 
Dyrektor SP Mstyczów 
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- dzieci z Podsadka chodzą do Mstyczowa, na dziś nie było problemu rodzice są 
zadowoleni, jest to ich wola gdzie poślą dziecko. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są wnioski odnośnie uchwały? Radni nie zgłosili wniosków. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy - wstrzymujące się            uchwała Nr X/99/2007 
Ad. 9 
Pani A.Skiba 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia granic obwodów gimnazjów 
mających siedzibę na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr X/100/2007 
Ad. 10 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr III/34/2007 w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład gminnego zasobu mieszkaniowego. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr X/101/2007 
Ad. 11  
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę  zmieniającą uchwałę Nr III/33/2007 w sprawie 
wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy 
Sędziszów na lata 2007 – 2011. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 12 
Pani A.Porębska 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007: 
  1) dotyczy środków na projekt kanalizacji teletechnicznej 4 ulic , 
      Głosowanie 
      9 głosów – za                uchwała Nr X/103/2007 
  2) dotyczy przeniesienia środków w Administracji na obsługę prawną i na zakup 
      urządzeń zabawowych, 
      głosowanie 
      13 głosów – za              uchwała Nr X/104/2007 
  3) w związku z wykorzystaniem limitu środków na wydawanie decyzji o 
warunkach zabudowy, przeniesienie środków na zwiększenie limitu 25.000zł, 
     Głosowanie 
     13 głosów – za               uchwała Nr X/105/2007 
  4) dotyczy kwot na podwyżki w oświacie, 
      Głosowanie 
      13 głosów – za              uchwała Nr X/106/2007 
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   5) podział dotacji oświatowej 140.625zł, 
       Głosowanie 
       13 głosów – za               uchwała Nr X/107/2007 
   6) uchwała w sprawie zmian w budżecie – ZUK, 
       Głosowanie 
       13 głosów – za               uchwała Nr X/108/2007 
Ad. 13 
Radny J.Psonak 
- mówiliśmy o kwocie 70.000zł na drogę Słaboszowice – Potok – Skroniów . 
Pan Burmistrz 
- na posiedzeniach Komisji mówiliśmy że chodzi o opinię w sprawie zostawienia 
tych pieniędzy z czego będzie zrobiony odcinek na naszym terenie dł. 1300mb. 
Pani Sekretarz 
Jest to kwota która została po przetargu z naszej dotacji do dróg powiatowych, 
prosiliśmy o zgodę aby te pieniądze zostały i powiat zrobi drogę Słaboszowie 
Skroniów gdzie po naszej stronie będzie 1300m. 
Radny J.Psonak 
- została kwota z przetargu i ZDP chce zrobić drogę do Euroubojni, te pieniądze 
możemy również wykorzystać na nasze drogi. Tłumaczenie że nie będzie dojazdu 
do E – 7 było pokrętne i tak będziemy wyjeżdżać na E – 7, tą drogę będą 
wykorzystywać osoby którym potrzebny jest dojazd do Euroubojni. 
Radny J.Gładki Wiceprzewodniczący 
- te pieniądze też są przeznaczone na naszą drogę bo 1300m jest w naszej gminie. 
Chwała za to, że pójdzie droga do Euroubojni, inwestycja wpływa na rozwój 
powiatu, a robimy też drogi dojazdowe do pól. Nie powinniśmy dyskutować bo w 
uchwale budżetowej na partycypację do dróg powiatowych przyjęliśmy 700.000zł. 
Jeśli jest to celowe działanie dla gmin to nie powinniśmy rozdzierać szat. 
Radny J.Strzelec 
- jestem przeciwny wypowiedzi P.Gładkiego, p. Pszonak przedstawił swoją wizję. 
Na tą drogę złożyliśmy się wszyscy, i uważam że wszyscy powinni się 
wypowiedzieć. Ta kwota powinna być rozdysponowana inaczej. 
Radny T.Styczeń. 
- Powiat zobowiązał się w zamian zrobić projekt chodnika przy Przemysłowej. 
Radny S.Łazarski 
Skąd pojęcie Euroubojnia, wjeżdża się do Jędrzejowa Przemysłową nie 
k/Euroubojni. 
Pan Burmistrz 
- wielu rzeczy nie rozumiem podstawową rzeczą jest skrócenie drogi do 
Jędrzejowa o 7km, droga jest już robiona a remont mostu nie wiadomo kiedy 
zostanie skończony, mówimy o włączeniu się w Słaboszowicach. Gdyby nawet 
prowadziła do Euroubojni to jest to wzrost gospodarczy, jeśli będziemy ciągle 
robić przeszkody to nigdy nie dogonimy innych krajów. Ostatno byłem na 
spotkaniu z samorządowcami Belgii, Francji i Niemiec, tam jest współpraca 
wszystkich szczebli samorządu. 
Do dróg powiatowych daliśmy 700.000zł i Powiat tyle samo, zadania będą 
zrealizowane z nawiązką, zostanie wykonany cały chodnik przy Dworcowej od 



 8

Dworca w stronę Urzędu , deklarują wykonanie kompleksowego chodnika przy ul 
Przemysłowej. Jest szansa na położenie 1300m asfaltu na drodze przez Potok i w 
tym przypadku wypadało nie odbierać tych 70.000zł. 
Pani Sekretarz 
- państwo macie przez nas przekazywać wasze prośby do Powiatu, chcemy aby 
współpraca była coraz lepsza. Widziałabym tą decyzję jako pozytywną aby te 
pieniądze zostawić. Jeśli decyzja będzie negatywna to skończą tą drogę na naszym 
odcinku i u nas nie będzie zrobione. 
Radny Z.Adamski 
- kolegom chodzi o to że ta strona gminy ma najwięcej robionych dróg, u nas Tiry 
niszczą drogi i nic się nie robi. Czy można ograniczyć tonaż bo od godz.1900 do 
rana jest wzmożony ruch. 
Pan K.Chmaruk 
- być może chodzi o teren p. Stycznia, że tych dróg ma tyle zrobionych, jest to 
ostatni rok że tam robimy. W Nagłowicach Tiry nie mieszczą się na rondzie i 
dlatego jadą przez Sosnowiec. 
Radny J.Psonak 
- wbrew pozorom można coś zrobić u nas ale mamy podjąć decyzję czy dajemy te 
pieniądze. Współpraca z Jędrzejowem nigdy nie była dobra, niech każdy się 
wypowie. 
Radny T.Styczeń  
- zapytał czy za 70.000zł sami zrobimy 1300m drogi? 
Radny J.Psonak 
- jeśli położymy nakładkę na istniejącej drodze to tak, jeśli budowa od początku to 
nie. 
Pani Sekretarz 
- powiemy nie ale ZDP w swoim bilansie też zostawia 70.000zł, później wobec 
naszych postulatów też będzie na nie. 
Radny S.Łazarski 
- droga jest dla gminy Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- Jędrzejów jest miastem powiatowym gdzie wiele spraw jedziemy załatwiać a 
będzie to skrót o kilka kilometrów. 
Radny J.Gładki 
- przypominam kolegom, że te pieniądze zostały bo chodnik w naszym okręgu nie 
został zrobiony, chcemy aby przynajmniej projekt był wykonany na chodnik do 
CPN. Apeluję do p.Psonaka aby ten chodnik był. 
Radny J.Psonak 
- kupujemy sobie przychylność Powiatu aby nam coś zrobił na przyszły rok. 
Radny Z.Gładki 
- ja walczę od tylu lat o drogę przez Trzciniec i nawet nie dowieziono kamienia na 
500m drogi tłumacząc że nie ma ruchu, nie ma bo kto będzie jeździł po takich 
dziurach. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie propozycję pozostawienia 70.000zł na drogę Słaboszowie 
– Jędrzejów. 
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Głosowanie 
12 głosów –za 
Ad. 14 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Z.Konieczny – dokonamy wizji lokalnej na moście w Klimontowie. 
W.Tabor – nie możemy montować dren na drogach powiatowych, 
               - do p. Majchrowica wystąpimy na piśmie, 
J.Strzelec – zapytamy o harmonogram prac na drogach powiatowych, 
                - oświetlenie na Przełaju sprawdzimy. 
A.Mysiara – kratę na ul. Bąkowskiej zamontujemy, 
                  - zakrzaczenia przy Bazie wytniemy, 
                  - przy naszych drogach barszcz Sosnowskiego będzie wycinał ZUK, 
                  - utwardzimy przejście przy Bazie, 
Z.Adamski – nie ma chętnego przewoźnika na uruchomienie kursu BUSA przez 
                     Sosnowiec. 
Ad. 15 
Radny J.Strzelec  
- zgłaszałem sprawę wodociągu do p. Capka, czy nie można jakich pieniędzy 
wyasygnować? 
Pan Burmistrz 
- przyznaję, że nie rozeznawaliśmy jeszcze tego tematu. 
- zapytał Radę o opinię czy sprzedajemy udziały w Euroubojni? 
Rada podjęła decyzję negatywną w sprawie zbycia udziałów. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pan Przewodniczący 
- odczytał wniosek Kierownika MGOZ w Sędziszowie w sprawie likwidacji filii w 
Mstyczowie. 
Pani Sekretarz 
- procedura likwidacyjna jest bardzo długa, dziś chcemy wiedzieć czy 
przygotowywać dokumenty do likwidacji. 
Radny J.Strzelec 
- prosiłem o przygotowanie tematu jak ma wyglądać służba zdrowia, czy będą 
likwidowane Krzcięcice? 
Radny T.Styczeń 
- Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała wniosek Kierownika w oparciu o 
decyzję Rady Społecznej MGOZ, praktycznie od ponad roku placówka nie 
funkcjonuje. 
Radny J.Psonak 
- jest to tylko formalność, jeśli nikt z lekarzy nie będzie przyjeżdżał do Krzcięcic to 
też zostaną zlikwidowane. Tu gdzie fizycznie nie ma lekarza trzeba się przychylić 
do wniosku Kierownika. 
Radny W.Tabor 
- emeryci kolejarze proszą o pomoc w formie zakupu farb a oni deklaruję 
pomalowanie lokomotywy. 
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Radny Z.Sobota 
- przypomniał o drenach na drogę w stronę Sielca, mieszkańcy się dołożą. 
Pan Burmistrz 
- będziemy to robić. 
Radny S.Łazarski  
- zapytał czy coś się ruszyło w sprawie modernizacji sieci ciepłowniczej? 
Pan Burmistrz 
- środki na złożony wniosek zostały przyznane, przygotowujemy dokumenty do 
Funduszu Norweskiego, poniesione zostały koszty wszelkich opracowań a teraz 
odwracają, że ciepło przynosi zyski i UE uważa że koszty powinni ponieść ludzie. 
Na dziś nie ma jeszcze ostatecznych decyzji. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                    Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                             Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


